
Nolia Ishall 

  

Nolia har genom åren varit en viktig samlingspunkt i Piteå både vad gäller 

event och ett brett utbud av idrottslig ungdomsverksamhet. I Noliahallen 

har många barn och ungdomar lärt sig att åka skridskor och sedan gått 

vidare till konståkning eller blivit aktiva hockeyspelare. Det kan inte nog 

betonas den betydelse Noliahallen haft för en hälsosam och innehållsrik 

fritid under uppväxten för barn och ungdomar. Den fysiska träningen har 

varit viktig men betydelsen av att vara en del av ett lag och en gemenskap 

måste också lyftas fram.  

Vi undertecknade ledare och föräldrar representerar många ungdomslag i 

Piteå och vi har med stor sorg noterat det bristande underhåll och 

engagemang som kommunen visat Noliahallen de senaste åren genom 

alltför små och snåla budgetanslag. Den en gång så fina hallen förfaller nu i 

ett snabbt tempo. Det blir allt svårare att bedriva en säker verksamhet i 

hallen och det känns inte bra att visa upp Piteå genom att välkomna 

gästande lag och besökare till en hall med så dåliga förutsättningar. 

Planerna på en ny ishall i Piteå har diskuterats i ca 15 års tid och 

fortfarande vet vi inte vilken inriktning kommunen har i frågan: 

- När är planförutsättningarna klara för en kommande byggnation? 

- Finns medel avsatta i budgeten för 2021, 2022 eller 2023 för att 

påbörja byggnation? 

- Har arkitekt fått uppdraget att påbörja ritningar och underlag för 

kommande upphandling eller har Piteå kommun för avsikt att 

använda sig av det troligen ganska kompletta förslag på utformning 

av hall som tagits fram av Piteå Hockey i samverkan med andra? 

I väntan på en ny ishall anser vi att kommunen omgående måste vidta ett 

antal åtgärder för att Noliahallen ska anses ha en acceptabel standard i 

förhållande till den verksamhet som bedrivs. Hallen behöver ett antal nya 

målburar, friggebodar för omklädning och dusch, en ny resultattavla och 

ett uppvärmt materialförråd i anslutning till hallen för utrustning och 

redskap. Utöver detta är domarrummet utdömt och godkänns i dagsläget 

inte för användning av Norrbottens Ishockeyförbund.  

Piteå är en idrottsstad och vi följer med stort intresse vårt fina damlag i 

fotboll, Piteå Elits framgångar i skidor och våra skidskyttetjejer. Vi anser att 

det är viktigt för Piteå att säkerställa att vi har en stabil grund och en bredd 

i vår idrottsliga ungdomsverksamhet för att kunna erbjuda så många som 

möjligt att prova på ett brett utbud av aktiviteter. Intresset för vår 

verksamhet växer påtagligt och vår uppgift att erbjuda barn- och ungdomar 

av båda könen rätt förutsättningar försvåras av bristande tillgång till istid 

och vi ser därför en ny ishall som en långsiktig förutsättning för att möta 

denna efterfrågan.   



Vår verksamhet bygger på ett stort ledar- och föräldraansvar men vi 

behöver nu få veta under vilka förutsättningar vi ska bedriva vårt arbete. 

Sammanfattningsvis behövs det betydligt mera av tillgänglig istid för alla 

våra utövare och att verksamheten bedrivs under säkra och funktionella 

förhållanden.  

Av Piteå kommuns företrädare förväntar vi oss en tydlig återkoppling på 

våra tre frågeställningar samt deras framtidsbild och målsättning i frågan 

om en ny ishall.  

 

Piteå i november 2020 

Ledare inom Piteå Hockey 

Jens Fredriksson (U-11) 

Björn Grahn(U-15) 

Andreas Hansen(U-12) 

Daniel Johansson(U-10) 

Patrik Jonsson(U-13) 

Björn Lavander(U-16) 

Tobias Mård(U-14) 

Carina Risberg(J20) 

Tomas Stark(U-16) 

Johan Westerlund(U-10) 

Ledare i Piteå Konståkningsklubb 

Monica Blomberg 

Storfors AIK:s hockeysektion 

Simon Risberg 

Ledare i MSSK 

Tomas Bergdal 

Tommy Lindström 

Förtroendevalda i Piteå Hockey 

Erik Hägglöv 

Kjell-Anders Johansson 

Ove Marklund 


